
                                                    Zápis ze schůze 

               

                    Spolku rodičů a přátel ZŠ, Vlašim Sídliště 

 

 
Datum konání: 21.11.2017 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

 

Program schůze: 

 

1) Příspěvky na šk.rok 2017/2018 – příspěvek zůstává 300Kč na každé dítě 

 

2) Platby ze SRPZŠ schváleny, viz příloha.  Pani ředitelce byly nabídnuty další 

možné investice dle potřeb školy po schválení třídních důvěrníků dle 

finančních možností SRPZŠ . Na účtu musí zůstat 40 000,-Kč (odhlasováno) 

 

3) Halloween – každý rok připravuje na tento den žákovský parlament pro děti 

program. Letos se objevily stížnosti rodičů na průběh konané akce, které 

byly prověřeny a proto do budoucna bude pedagog k tomu určený 

kontrolovat nejenom přípravu ,ale i průběh dalších akcí.  

 

4) Montessori – od zástupců vzešel požadavek  na testování SCIO testy ve 

3.třídách. (v loňském roce  testování 3.tříd možné nebylo)  Dle p.ředitelky, 

p.zástupkyně  již 2x tuto informaci ověřovala a i v letošním roce to stále 

možné není. 

 

5) Sběr papíru-  odměnou  pro nejlepší třídy i jednotlivce bude návštěva kina  

 

6) Volba nového zástupce pro I. stupeň- na vlastní žádost odstupuje p. Dana 

Klejnová a všemi přítomnými byla novou zástupkyní pro I.stupeň a zároveň 

novou členkou školské rady od 22.11.2017 zvolena p. Hedvika Bohuslavová  

 

7) Výzva rekonstrukce a vybavení odborných učeben – minulý týden škola 

dostala informaci, že byla vybrána a získává 36 mil. se spoluúčastí města 

2mil. Peníze budou použity na  rekonstrukci půdy,výstavbu a vybavení 

nových i stávajících odborných učeben a výstavbu výtahu  ( nutný 

bezbariérový přístup). Práce by měly být zahájeny 1.7.2018 a dokončeny 

30.6 2019. 

 

 

Zapsala: Martina Svitáková       


